
SPRAWOZDANIE 
 

ze spotkania w ramach 
 

,, Opracowania dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla utworzenia parku przy ul. 

Radzikowskiego w Krakowie" realizowanego dla Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie. 

 

 
Spotkanie z reprezentantami Zarządu Zieleni Miejskiej oraz interesariuszami, wśród których 

dominowali mieszkańcy pobliskich osiedli dn. 07 września 2022r. 

 

 
Dnia 7 września 2022r. na terenie obszaru opracowania tj. parku przy ul. Radzikowskiego w 

Krakowie odbyło się spotkanie, w którym wzięli udział: przedstawiciele Zarządu Zieleni Miejskiej, 

projektantki pracowni projektowej Land-Arch oraz interesariusze parku. 

Spotkanie miało charakter konsultacji projektowych. 
 

Pierwszą częścią spotkania było zapoznanie interesariuszy z sytuacją prawną terenu 

przeprowadzone przez reprezentantkę Zarządu Zieleni Miejskiej. Następnie osobom uczestniczącym w 

spotkaniu przedstawiona została prezentacja przygotowana przez Pracownię Projektów Land Arch, 

zawierająca inspiracje oraz propozycje dla omawianej przestrzeni. Po zakończeniu prezentacji rozdano 

ankiety dotyczące obszaru opracowania. 

Kolejną częścią spotkania była dyskusja z interesariuszami oraz mieszkańcami dotycząca 

przedstawionych inspiracji, omówienie potrzeb, problemów oraz obecnego sposobu wykorzystania 

terenu. Poruszono kwestie : 

- własności terenu, 

 
- sposobu obecnego użytkowania, najczęstszych kierunków przemieszczania się, rodzaju 

użytkowników oraz największych problemów- również hałasu, 

- przedstawiono możliwości wykorzystania ruchomych elementów małej architektury oraz 

możliwości projektowych na poszczególnych częściach terenu, podyktowanych podziałem 

własnościowym. 

Podczas spotkania zebrane zostały informacje, stanowiące podstawy do określenia potrzeb 

mieszkańców wykorzystanych w tworzeniu koncepcji projektowej. Pomysły i prośby interesariuszy 

dotyczące terenu zapisywane zostały podczas trwania całości spotkania na widocznej liście. Kolejne 

źródło informacji stanowi ankieta zebrana pod koniec spotkania oraz wnioski projektantek pracowni 

Land-Arch wyniesione z rozmów z uczestnikami spotkania. 

 
 

Podczas trwania spotkania za zgodą uczestników wykonana została dokumentacja fotograficzna. 

 
 
 

 
 


